



WATCHDOG EARLY EDUCATION CENTRE

FAMILY SPORTS DAY 2024

Please kindly register online via the QR code below
請掃描二維碼報名



Date : April 27, 2024 (Saturday)
Time : 10:30am - 12:30pm
Venue : HKC outdoor playground
Quota : 10 families
(first come first serve)



DEADLINE: 5TH APRIL 2024

Event Overview

As a family, participants will be divided into teams, working together towards goals. The games help train up muscles strengths, flexibility, cooperation, attentiveness, following instructions, and social skills. The event will also strengthen your relationship with your child!

You will be participating into the following activities:

- Cooperative Fun Game 1: Moving Avenger
- Cooperative Fun Game 2: Amazon River
- Mass Group Game : Roll Roll Roll the ball

Highly encourage the **WHOLE FAMILY**, including siblings to attend the event!

Fees

FREE of Charge

(we will collect a refundable reservation fee of \$100 by cheque per family, we also welcome donations)

Dress Code

Sports wear is a must!!

[Families are encouraged to dress up in family outfits]

Participant Souvenir Pack

- Sportsman badge
- Participation Certificate
- Souvenir card
- Tasty treats

Winning Award

Secret award & winner medal

Check In & Reception

10:00am - 10:30am

Bad Weather Arrangement

Please note that if the weather is not suitable for outdoor activity on the 27th April, the event will be organized on 18th May 2024.



KEEP CALM AND PLAY ON





監護者早期教育中心

家庭運動會 2024

Please kindly register online via the QR code below
請掃描二維碼報名



截至報名日期：4月5日

日期：2024年4月27日
時間：上午10:30 至 下午12:30
地點：香港中心 戶外遊樂場
人數上限：10個家庭（先到先得）



活動內容	參加者會與家人一起分派到不同組別，共同完成目標。遊戲有助訓練 <u>大肌肉，靈活性，合作，專注力，聽從指令以及社交能力</u> 。此外，活動亦能 <u>增進你與孩子的關係</u> 。 以下是遊戲詳情： <ul style="list-style-type: none">合作小遊戲1：螞蟻搬家合作小遊戲2：小恐龍過河團體遊戲：Roll Roll Roll the Ball 大會鼓勵 <u>整個家庭一起</u> 出現此活動，請連同兄弟姐妹一起出席。
費用	費用全免 (我們會在報名時收取每個家庭\$100留位費，請以支票提交。出席當天活動後會歸還。我們亦歡迎自由捐款。)
服飾	舒服運動服 [大會鼓勵家庭以家庭服飾出席]
選手紀念套裝	<ul style="list-style-type: none">選手布參加者證書選手紀念卡可口小吃
優勝者獎品	神秘禮物 & 優勝者獎牌
領取選手包及登記	上午10時至上午10時30分
惡劣天氣安排	活動當天如天氣惡劣，運動會將改到2024年5月18日舉行。



KEEP CALM AND PLAY ON

